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Jelen vannak:  Szöllősi Miklós polgármester, Csonka László alpolgármester 
 Dorogi László, Mód István Vas Etel, Tóth Zsolt, Szöllősi Péter képviselő 
 valamint Zsigmond Anikó jegyző jelenléti ív szerint. 
 
Távollévő képviselő bejelentéssel: - 
 
Meghívottak: Horvát Csabáné, Markó Gyöngyi; Csillag Sándorné 
 
Meghívottak közül jelen van: Horvát Csabáné, Markó Gyöngyi; Csillag Sándorné 
 
 
Szöllősi Miklós polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Bokod Községi 
Önkormányzat Képviselő - testülete 7 fővel jelen van, így az ülés határozatképes, és azt 
megnyitotta. Előterjesztette a meghívó szerinti napirend tervezetét, és kérte annak 
módosítását, a napirendi javaslat szerinti 3., 4. és 5. napirendi pontok kerüljenek utolsó 
helyre az egyebek napirendi pont elé, valamint visszavonta a Programterv és Falunap 
megtárgyalása tárgyú előterjesztését. Napirend előtti felszólalásra is lehetőséget adott. Majd 
kérte, hogy aki a javaslatával egyetért, szavazzon igennel. A Képviselő – testület 7 igen, 0 
nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő és megválasztott képviselők 100 százaléka elfogadja az 
alábbi javasolt napirendi pontokat:  
 
1. Beszámoló a két ülés között végzett munkákról és a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

2. A 2011. évi költségvetési rendelet módosítása 

3. 2012. évi önkormányzati költségvetés fő számainak meghatározása. Intézményi 
költségvetési tervek áttekintése 

4. Beszámoló a Jóléti és Közösségi Bizottság 2011. évi, a szociális területen végzett 
tevékenységéről 

5. Tájékoztató a civil szervezeteknek nyújtott támogatások felhasználásáról 

6. A köztisztviselői teljesítménykövetelmények alapját képező 2012. évi célok 
meghatározása 

7. Helyi rendeletek módosítása 

8. Napközi Otthonos Óvoda névadása és együttműködési megállapodás 

9. Nemzetközi kapcsolatok 

10. Bokodi eladó és kiadó ingatlanok honlapon történő megjelenítése 

11. Könyvtár és informatikai terem riasztása 

12. Szöllősi Miklós polgármester tiszteletdíja 

13. Csonka László alpolgármester tiszteletdíja 

14. Tájékoztató Bokod Községi Önkormányzatának Képviselő- testületi-, és Bizottsági 
tagjainak tiszteletdíjáról 

15. Egyebek 
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I. Napirendi pont megtárgyalása: Beszámoló a két ülés között végzett munkákról 
és a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Szöllősi Miklós polgármester az előterjesztés kapcsán elmondta, hogy az Erdészeti és 
Faipari Zmrt. Képviselője a mai napon kérte, hogy nemtől függetlenül 13 fő közmunkára való 
beszervezését biztosítsa Bokod 11 hónapra. Kiemelte, hogy a traktor műszaki 
helyreállításához további befektetés szükséges. Elmondta, hogy a szennyvíztelep hiteles 
mérései működnek, a korábbi hibák helyreállításra kerültek. Kérte a testületet, hogy 
amennyiben van hozzászólásuk, tegyék meg.  
 
Dorogi László képviselő előadta, hogy álláspontja szerint az új hivatali gépjárművön le kell 
cserélni a vezérműszíjat, és a motorolajat.  
 
Mód István képviselő igazat adott az előtte szólónak. Támogatja, a környékbeli települések 
vizsgálatát az étkeztetés vonatkozásában. Kiemelte, hogy az óvoda, és az idősek részére 
továbbra is szolgáltatni kell majd az étkeztetést. Elmondta, hogy érdemes annak 
lehetőségén is gondolkodni, hogy a meglévő konyhát újítsa fel az önkormányzat. Kérdésként 
tette fel a Bokodi Szolgáltató Kft. esetében a kintlévőségeinek alakulását. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a felvetéseket. Elmondta, hogy az étkeztetés 
esetében a saját konyha lehetőségének kiadásit már ő maga is átgondolta, azonban a 
becsült adatok alapján annak kivitelezése nem megoldható, nem gazdaságos, az 
önkormányzatnak nem térül meg. A Bokodi Szolgáltató Kft. kintlévősége kapcsán elmondta, 
hogy 42 fő került átadásra a követeléskezelő felé, a későbbiekben pontos adatokat szolgáltat 
a követelések alakulásáról. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés 
között végzett munkákról szóló beszámolót, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 3/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról és a két ülés között végzett munkákról szóló beszámolót elfogadja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
 
 

II. Napirendi pont megtárgyalása: A 2011. évi költségvetési rendelet módosítása 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésen 
már részletesen megtárgyalták az adatokat, és a mérleg összefüggéseket, Kérte a testületet, 
hogy amennyiben van hozzászólásuk, tegyék meg.  
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke tájékoztatta Képviselő-testületet, 
hogy 5 igen szavazattal a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolja Bokod Községi 
Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy fogadja el Bokod Községi Önkormányzat 
Képviselő-testület 2011. évi költségvetéséről szóló 2/2011. (II. 16.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet tervezetet. 
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Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki elfogadja a 2011. évi költségvetéséről szóló 2/2011. (II. 16.) 
önkormányzati rendelet módosítását, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi rendeletet alkotja:   
 
Bokod Község Önkormányzata Képviselő-testületének 1/2012. (I.26.) önkormányzati 
rendelete a 2011. évi költségvetéséről szóló 2/2011. (II. 16.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
 
 

III. Napirendi pont megtárgyalása: a 2012. évi önkormányzati költségvetés fő 
számainak meghatározása. Intézményi költségvetési tervek áttekintése 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy az előzetes munkamegbeszélésen  és a 
Pénzügyi Bizottsági ülésen elhangzottaknak megfelelően javasolja, hogy az előterjesztésben 
foglalt kiadási oldal a következők szerint módosuljon: a 2011. évi Képviselő-testület 
határozata alapján 4 db buszváró beszerzése 800 E Ft +ÁFA értékben, a háziorvosi 
szolgálat kiadását csökkenteni kell 600 E Ft-ra, ehhez bevételt is párosítani kell, mivel azokat 
továbbszámlázzák, azt a doktor nő fizeti ki. Javasolja a képviselők tiszteletdíjának 26 000 Ft / 
hóra, a külső bizottsági tagok tiszteletdíjának 10 000 Ft / hóra történő megemelését, a Fő 
utca zebra megvilágításának költségét betervezni 1 200 E Ft + ÁFA értékben, a hivatali IP 
hálózat kiépítését, a meglévő eszközök felújítását a jegyző javaslatának megfelelően 1 millió 
Ft+ Áfa értékben, valamint a települési rendezési terv elkészítésének tervezését 2 200 E Ft + 
ÁFA értékben. Így ez összesen 8 660 E Ft-tal csökkenti a tartalékot, marad 8 202 E Ft. 
Elmondta, hogy a testületi ülése napján számította ki a hivatal a társulási települések 2011. 
évi költségvetési teljesülését, ezáltal megállapítást nyert, hogy a társulási tanács tagjainak 
összesen 6 millió Ft befizetési kötelezettségük keletkezett. Ezáltal Bokod Községi 
Önkormányzat további 6 millió Ft bevételt tervezhet, így javasolja, hogy a tartalékot a 
Képviselő-testület 14 millió Ft-ban állapítsa meg, a napirendről történő határozat hozatalkor. 
Végezetül határozati javaslatot tett, hogy Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
megbízza Szöllősi Miklós polgármestert, hogy a község gazdálkodási feladatok ellátásának 
személyi állományának 1 fő 8 órás munkaidővel történő bővítésére, valamint hogy a 
Képviselő-testület az önkormányzat 2012. évi költségvetésében az önkormányzattal 
közalkalmazotti jogviszonyban álló közalkalmazottak, és a Munka Törvénykönyve hatálya alá 
tartozó munkajogviszonyban álló munkavállalók cafetéria - juttatására személyenként bruttó 
200 000 forintot biztosítson. Felhívta a figyelmet arra, hogy a költségvetési év kezdetekor  
20 millió Ft pénzmaradvánnyal indult, úgy hogy minden számla ki volt fizetve. Majd kérte 
Zsigmond Anikó jegyzőt, hogy ismertesse a főbb számokat. 
 
Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy az államháztartási törtvény értelmében 2012. évtől 
külön elemi költségvetést kell készíteni az önkormányzat és a Polgármesteri Hivatal 
számára, azonban a költségvetés főszámainak kialakításakor még nem ismert a 
költségvetés pontos szerkezete, ezért még a régi formában készült el. Az így elkészült 
táblázatok tartalmazzák a Tájház pályázat I. ütemterve 7 976 E Ft kiadással, 6 280 Ft 
bevétellel, a 2011. évben elmaradt bevételt a TIOP pályázatból 1 810 E Ft értékben, 236 E 
Ft bevételt a megyei önkormányzat által fizetett gázszolgáltatás törlesztését (felhalmozási 
célú bevételek), továbbá a védőnői szolgálat OEP finanszírozását, a többcélú kistérségi 
társulástól kapott támogatást, és a Társulási tagoktól átvett pénzeszközöket; a rendezvények 
megtartására 500 E Ft kiadást, a civil szervezetek támogatását 1 500 E Ft értékben, község 
gazdálkodásra 2 400 E Ft kiadási lehetősége, és a község gazdálkodási feladatok 
ellátásának személyi állományának 1 fő 8 órás munkaidővel történő bővítésére lehetőséget 
biztosító személyi juttatás járulékaival együtt. Felhívta a figyelmet arra, hogy a költségvetési 
terv 3. melléklet kiadási oldala a segélyek, támogatások, és közfoglalkoztatás béreinél 
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kizárólag az önkormányzati önrészt tartalmazza, nem a teljes bekerülési költséget, így ehhez 
bevétel nem került tervezésre. Elmondta, hogy a könyvtár közvetlen támogatása már 
megszűnt, az beépült más állami hozzájárulásba. Kiemelte, hogy 2011. évben 59 millió Ft 
iparűzési adó bevétellel zárt az önkormányzat, azért a 2012. évi költségvetés tervezésekor 
40 millió Ft bevételi tervet állapítottunk meg, míg a további önkormányzati bevétel 
tervezésénél figyelemmel voltunk az előző évi változásokra. A személyi juttatások 
tervezésénél figyelembe vettük a soros előrelépéseket, a kötelező jubileumi jutalmakat, a 
köztisztviselők számára kötelező mértékű cafetéria juttatást. A tervezéskor a 
munkatörvénykönyve hatálya alá tartozók, és a közalkalmazottak tekintetében is a 
köztisztviselőknél mérvadó mértékű cafetéria lett betervezve. A közalkalmazottak részére 
teljesítményértékelés alapján a kiemelt munkavégzésért járó kereset-kiegészítés (5250 
forint/fõ/hónap) is tervezésre került. Majd kérte, hogy hivatal elavult informatikai rendszere 
kerüljön felújításra: IP hálózat 7 számítógép és 1 szerver összekötésével, telefonalközpont, 
vezetékes vagy IP telefonokkal együtt, szünetmentes tápegység, villám és zavarvédelem, 6 
db monitor beszerzés, diktafon vásárlása térmikrofonnal a Képviselő-testületi ülések 
hanganyagának rögzítésére. 
 
Tóth Zsolt képviselő felhívta a figyelmet arra, hogy a Pénzügyi Bizottsági ülésen az iskolai 
riasztó rendszerre meghatározott összeget is be kell tervezni a költségvetésbe. 
 
Mód István képviselő a Fő utca zebra megvilágításának kapcsán elmondta, hogy az 
engedélyező hatóság úgy adta ki az engedélyt, hogy az nem volt megvilágítva, ezért szerinte 
azt nem kellene megvilágítani. Felhívta a figyelmet a rendelet elkészítésének politikai 
tartalmára. Szerinte szerepelnie kell benne az Arany János utca, Tájház, cafetéria, plusz 
munkaerő alkalmazásának. A Polgármester Úr cafetéria – juttatás elfogadására tett 
határozati javaslata kapcsán egyet nem értését fejezte ki, mivel az nem szerepel a 
koncepcióban. Nem érti, hogy az új munkaerő milyen munkaszervezetbe kerül, mert a 
meglévő karbantartó személyzetnek sincs szervezete. A Tájház kapcsán elmondta, hogy a 
megvalósításhoz likvid tartalékokhoz kell nyúlni. Az ingatlan hasznosítása kapcsán fel 
lehetne hívni marketing eszközökkel a figyelmet a telkeinkre, akár pár százezer forint költség 
mellett. A cafetéria összegével egyetért, bár a költségvetésünknek 3-4 %-át tartalmazza. A 
főszámokkal egyetért. Az intézményi költségvetési tervek áttekintésre kerültek a 
munkaértekezleteken. Azonban át kell tekinteni az intézmények által igénybe vett felesleges, 
párhuzamos szolgáltatásokat. Szükség lenne informatikai szakemberek megkeresésére 
ajánlat kérés céljából. A Polgármesteri Hivatal irodatechnikai fejlesztése kapcsán elmondta a 
felújítást támogatja, bizonyos keretek között, mivel tekintettel kell lenni a közelgő 
változásokra, az önkormányzati feladatok kiüresedésére. A határozati javaslattal egyetért, 
azonban a belső számok kidolgozásában részt kell vennie a Képviselő-testületnek. 
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke tájékoztatta Képviselő-testületet, 
hogy 4 igen szavazattal a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolja Bokod Községi 
Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy az előterjesztésnek megfelelően az 1. számú 
melléklet szerinti 232 168 000 Ft bevételi és 232 168 000 Ft kiadási főösszeggel, 8 000 000 
Ft tartalék megállapítással a Polgármesteri Hivatal készítse el a 2012. évi költségvetési 
rendelet-tervezeteket, kiegészítve a dadi, kecskédi és a szákszendi oktatási intézmények 
költségvetésével. 
 
Csonka László alpolgármester örömét fejezte ki, hogy a jó anyagi helyzet miatt, 
könnyebben alakult ki a költségvetés az idei évben, mint 2011.-ben. Álláspontja szerint a 
cafetériának nem is kellene a koncepcióban szerepelnie. Örülni kell neki, hogy ezt most az 
önkormányzat megengedheti magának, tud ekkora keretet biztosítani a munkavállalói 
számára. A koncepció figyelembe vételét ő is hangsúlyozta. Kiemelte a Fő utca járda, és a 
kapu beállók megvalósításának fontosságát. A Tájház kapcsán elmondta, hogy az már eleve 
tervezve van mind bevételi, mind kiadási oldalon, ez nem szabad, hogy gondot okozzon. A 
Polgármesteri Hivatal informatikai rendszer megvalósításánál elmondta, hogy kiemelten kell 
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kezelni a jelenlegi rendszer elavultsága miatt. Elmondta, hogy támogatja az előterjesztést, a 
határozati javaslatot elfogadja a 14 millió Ft tartalék képzése mellett. 
 
Szöllősi Miklós polgármester a zebra kötelező megvalósítását ellenőrizni fogjuk. A Tájház 
kapcsán felelős személyt kell megnevezni a projekt elvégzésére. Az ingatlan 
hasznosításokra nem volt marketing munka, érdemes átgondolni annak megtérülését. A 
személyi létszám bővítése kapcsán elmondta, hogy az iskolai takarító személyzet tavaly évi 
csökkenése, a megsokasodó egyéb község üzemeltetési feladatok indokolttá teszik a 8 órás 
munkakör betöltését. Köszöni a véleményeket.  
 
Horváth Csabáné ÁMK igazgató elmondta, hogy mivel az üres státusz betöltésére nem 
látott lehetőséget a költségtakarékosság miatt, azonban a kötelező iskolai munka elvégzésén 
túl jelentkező munkák teljesítése nehezen oldható meg a jelenlegi létszámmal. Ilyen például 
a hétvégi munkavégzés, mivel a jelenlegi létszám hétköznapi munkája nélkülözhetetlen, 
ezért nem megengedhető a hétvégi munkavégzésért járó pihenőnap kiadása a takarítók 
részére. Azonban erre a munkára plusz egy fő 8 órában sok, ráadásul ezen személyt nem 
tudja kölcsön adni a településen jelentkező egyéb munkák elvégzésére, így például az 
óvodai takarítók helyettesítésére. 
 
Vas Etel képviselő kérte, hogy ezen személyt támogassa a testület, mivel az óvodában 
valóban probléma a takarítók helyettesítése. 
 
Mód István képviselő kérdésként tette fel, hogy a státusz személyi juttatást költségét 
tartalmazza-e a költségvetési tervezet. Nem támogatja a bővítést, mert szerinte a 
Művelődési Ház, és a Könyvtár működés már így is túl sokba kerül az önkormányzatnak. Az 
önkormányzatnak nem a foglalkoztatás a feladata, hanem a község gazdálkodás. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, válaszként elmondta, hogy 
előzetes tájékoztatások alapján vélhetően nem marad elegendő számú közmunkás a 
községben a szükséges feladatok ellátására, településtisztántartásra. Az előterjesztéssel 
kiküldött tervszámok tartalmazzák f fő személyi illetményét 10 hónapra, amelyet a 2012. 
január 24-ei Bizottsági ülésen a jegyző is elmondott. Végül kérte a Képviselő-testületet, hogy 
aki egyetért azzal, hogy az előterjesztésnek megfelelően az 1. számú melléklet szerinti 
232 168 000 Ft bevételi és 232 168 000 Ft kiadási főösszeggel, 14 000 000 Ft tartalék 
megállapítással a Polgármesteri Hivatal készítse el a 2012. évi költségvetési rendelet-
tervezeteteket, kiegészítve a dadi, kecskédi és a szákszendi oktatási intézmények 
költségvetésével, szavazzon igennel. 
 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 4/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy az előterjesztésnek 
megfelelően az 1. számú melléklet szerinti 232 168 000 Ft bevételi és 232 168 000 Ft 
kiadási főösszeggel, 14 000 000 Ft tartalék megállapítással a Polgármesteri Hivatal készítse 
el a 2012. évi költségvetési rendelet-tervezeteket, kiegészítve a dadi, kecskédi és a 
szákszendi oktatási intézmények költségvetésével. 
Felelős: Polgármesteri Hivatal  
Határidő: 2012. február 15. 
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Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki egyetért a község gazdálkodási feladatok ellátásának személyi 
állományának 1 fővel történő bővítésével, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület 3 igen, 2 nem, 2 tartózkodással nem támogatta a határozati javaslatot. 
 
Ezt követően Mód István képviselő ügyrendi felszólalást jelentett be, miszerint nem 
fogadhatja el a Képviselő-testület a költségvetést megelőzően a költségvetést terhelő 
kiadást, személyi létszámot, mivel azt a költségvetési rendelet állapítja meg. 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy az 
önkormányzat 2012. évi költségvetésében az önkormányzattal közalkalmazotti 
jogviszonyban álló közalkalmazottak, és a Munka Törvénykönyve hatálya alá tartozó 
munkajogviszonyban álló munkavállalók cafeteria- juttatására személyenként bruttó 200 ezer 
forintot kerüljön megállapításra, szavazzon igennel. 
 
Mód István képviselő ügyrendi felszólalást jelentett be, miszerint nem fogadhatja el a 
Képviselő-testület a költségvetést megelőzően a költségvetést terhelő kiadást, cafetéria - 
juttatást, mivel azt a költségvetési rendelet még nem állapította meg. 
 
Szöllősi Miklós polgármester visszavonta cafeteria- juttatására vonatkozó szóbeli 
előterjesztését.  
 
 

IV. Napirendi pont megtárgyalása: Beszámoló a Jóléti és Közösségi Bizottság 2011. 
évi, a szociális területen végzett tevékenységéről 
 
Vas Etel Jóléti és Közösségi Bizottság elnök elmondta, hogy a bizottság tárgyalta és 
elfogadásra javasolja a beszámolót, amelyben vannak apró hibák, így bennmaradt 
szövegrész a hallókészülék beszerzése, és a bizottság korábbi neve. Kéri a beszámoló ezzel 
a kiegészítéssel történő elfogadását. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte az előterjesztést, és kérte a képviselőket, hogy 
tegyék meg hozzászólásaikat.  
 
Mód István képviselő kiemelte, hogy az egyik legnemesebb tevékenységünkről van szó. 
Elmondta, hogy kérte az Elnök Asszonyt, Polgármester Urat, és Jegyző Asszonyt, hogy 
vonják vissza, mert ez egy az egyben az ő által 2010. évben megírt beszámolója. Majd 
ismertette a párhuzamokat. Álláspontja szerint méltatlan az előterjesztés a témához. 
Elmondta, hogy a Jegyző Asszony erre azt a választ adta, hogy a hivatalnak nincs arra ideje, 
hogy az előterjesztések formáját átdolgozza. Ezt nem tudja elfogadni, mert a testületnek van 
hivatala, és nem bizottságnak. 
 
Vas Etel Jóléti és Közösségi Bizottság elnök elmondta, hogy tavaly is ugyanígy történt a 
beszámoló elkészítése Mód István Úrral közösen, miszerint a Polgármesteri Hivatal szociális 
ügyintézője írta meg a beszámolót, ő jóváhagyta. Nem gondolta, hogy ebből probléma lesz. 
Visszavonta az előterjesztést.  
 
 

V. Napirendi pont megtárgyalása: Tájékoztató a civil szervezeteknek nyújtott 
támogatások felhasználásáról 
 
Szöllősi Miklós polgármester reméli, hogy az idei évben mindenki elégedett lesz a 
támogatásokkal. A tavalyi évben nem vette fel a támogatást a Polgárőr Egyesület, ennek az 
idei kifizetését kéri. A Tűzoltókat a támogatáson túlmenően 2011-ben gázszámla 
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kifizetésével is támogatta az önkormányzat. Kérte a testületet, hogy amennyiben van 
hozzászólásuk, tegyék meg.  
 
Mód István képviselő a 2011. évben nehéz helyzetben volt az önkormányzat a civil 
szervezetek támogatását illetően. Örül az iskolai szövetség támogatásának, még ha csekély 
mértékben is sikerült. Örül, hogy a labdarugók is megoldották a kis költségvetésükből a 
működést. Hanyag kezelésnek minősíti a Bokodi Sportegyesület pénzkezelést, mivel 110 E 
Ft-ot költött az ügyvédi költségekre. A Polgárőrök támogathatóak. A Tűzoltók nagy híre miatt 
mindenképpen méltók a támogatásra, a tűzoltószertár hasznosításával egyet ért. Kérdésként 
tette fel, hogy hol kerül elhelyezésre az tűzoltók eszköz állománya, az önkormányzatnak 
milyen tulajdona van, milyen vagyonnal bír abban. 
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke tájékoztatta Képviselő-testületet, 
hogy 5 igen szavazattal a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolja Bokod Községi 
Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy a civil szervezetek 2011. évben nyújtott 
támogatásáról szóló tájékoztatóit fogadja el, egyben járuljon hozzá ahhoz, hogy a Polgárőr 
Egyesület a támogatásból fel nem használt 150 000 Ft-ot felhasználhatja 2012. költségvetési 
évben. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, majd válaszként elmondta, 
hogy tűzoltók eszközeinek biztosát mindenképpen meg kell oldani. Bokodnak ez egy nagy 
értéke. Az eszköz elhelyezésre már keresi a megoldást. Végül kérte a Képviselő-testületet, 
hogy aki elfogadja a beszámolókat, és hozzájárul ahhoz, hogy a Polgárőr Egyesület a 
támogatásból fel nem használt 150 000 Ft-ot felhasználhatja 2012. költségvetési évben, 
szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete, a 

Vértesi Iskola Szövetség  
BSE  
Bokodi Labdarúgó Egyesület   
Polgárőr Egyesület   
Magyarországi Különleges Mentő és Tűzoltó Egyesület  

civil szervezetek 2011. évben nyújtott támogatásáról szóló tájékoztatóit elfogadja, egyben 
hozzájárul ahhoz, hogy a Polgárőr Egyesület a támogatásból fel nem használt 150 000 Ft-ot 
felhasználhatja 2012. költségvetési évben. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
Határidő: 2012. január 31. 
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VI. Napirendi pont megtárgyalása: A köztisztviselői teljesítménykövetelmények 

alapját képező 2012. évi célok meghatározása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte Zsigmond Anikó jegyzőt, hogy tegye meg kiegészítését 
az előterjesztéshez.  
 
Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy a köztisztviselők teljesítményértékelése rendkívül 
hangsúlyos szereppel bír a közigazgatásban. Elmondta, hogy jelenleg nem ismer olyan 
okokat, amelyek az előző évben megállapított teljesítménykövetelmények megváltoztatását 
indokolnák, ezért azt a 2011. évben meghatározottak szerinti terjesztette elő. Kérte, hogy 
akinek van építő jellegű javaslata, hogy miért indokolt a követelmények megváltoztatása, az 
tegye meg.  
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a testületet, hogy amennyiben van hozzászólásuk, 
tegyék meg. Mivel nem volt hozzászólás, és kérte a Képviselő-testületet, hogy aki a 
elfogadja a köztisztviselők teljesítményértékelésének alapjául szolgáló kiemelt célokról szóló 
előterjesztést, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 6/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a köztisztviselők 
teljesítményértékelésének alapjául szolgáló kiemelt célokról szóló előterjesztést. 2012. évre 
kiemelt célként az alábbiakat állapítja meg: 
1. A Képviselő-testület elkötelezett a település jövőképének tudatos alakítása 
iránt, melyet a pályázati lehetőségek kihasználásával kíván megvalósítani. 
2. A településműködtetésnél a közszolgáltatások körébe tartozó intézmények 
ésszerű és hatékony működtetése, a takarékos gazdálkodás és a szolgáltatások a 
színvonalának emelése szükséges. 
3. A hatósági-, közigazgatási ügyintézésben erősödjön a szolgáltatói jelleg. 
4. Az önkormányzat működéséhez szükséges pénzeszközök folyamatos, 
tervszerű biztosítása és hatékony felhasználása. 
5. A helyi önkormányzati szervek működtetése. 
6. A kiírásra kerülő népszavazások, választások törvényes és sikeres 
lebonyolítása. 
Felelős: Zsigmond Anikó jegyző 
Határidő: 2012. december 31. 
 
 

VII. Napirendi pont megtárgyalása: Helyi rendeletek módosítása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte Zsigmond Anikó jegyzőt, hogy tegye meg kiegészítését 
az előterjesztéshez.  
 
Zsigmond Anikó jegyző a meghívott vendégek miatt elmondta, hogy az önkormányzatnak 
számos területen megszűnt az ármegállapító hatásköre, ezrét szükséges az önkormányzati 
rendelet erre vonatkozó részeinek hatályon kívül helyezése, Továbbá az évente esedékes 
szociális étkeztetés felülvizsgálata során megállapítást nyert, hogy a szolgáltatói önköltség 
és az állami hozzájárulás különbsége alapján szükséges az önkormányzat által korábban 
megállapított árak csökkentése, az ÁFA emelés miatt pedig szükséges az óvodai, és az 
iskolai napközi étkezés térítési díjának emelése. Erről a rendelet elfogadása esetén a 
kihirdetés napján (2012. január 26.) értesíti az érintetteket.  
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Mód István képviselő elmondta, hogy a vonatkozó rendeletek a szolgáltató önkormányzat 
miatt, jogharmonizáció miatt szükségesek, felhívta a figyelmet a talajterhelési díj 
emelkedésére. 
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke tájékoztatta Képviselő-testületet, 
hogy 5 igen szavazattal a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolja Bokod Községi 
Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy fogadja el a szociális ellátási formák és a 
gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 8/2007 (VIII.1.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet tervezete, valamint a távhőszolgáltatási díjak megállapításáról 
és a díjalkalmazás feltételeiről szóló 1/2011. (I.13) számú, 16/2009. (XII.16.) számú, a 
2/2009.(I.29.) számú, a 11/2007.(XII.01.) számú, a 8/2006.(XII.22) számú rendelettel 
módosított 27/2005. (XII. 15.)számú önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet 
tervezetet. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki elfogadja a szociális ellátási formák és a gyermekvédelem helyi 
szabályairól szóló 8/2007 (VIII.1.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet 
tervezetet, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi rendeletet alkotja:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2/2012.(I.26.) önkormányzati 
rendelete a szociális ellátási formák és a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 8/2007 
(VIII.1.) számú önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a Képviselő-testületet, hogy aki elfogadja a 
távhőszolgáltatási díjak megállapításáról és a díjalkalmazás feltételeiről szóló 1/2011. (I.13) 
számú, 16/2009. (XII.16.) számú, a 2/2009.(I.29.) számú, a 11/2007.(XII.01.) számú, a 
8/2006.(XII.22) számú rendelettel módosított 27/2005. (XII. 15.)számú önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló rendelet tervezetet, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi rendeletet alkotja:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 3/2012.(I.26.) önkormányzati 
rendelete a távhőszolgáltatásról, valamint a távhőszolgáltatási díjak megállapításáról és a 
díjalkalmazás feltételeiről szóló  1/2011. (I.13) számú, 16/2009. (XII.16.) számú, a 
2/2009.(I.29.) számú, a 11/2007.(XII.01.) számú, a 8/2006.(XII.22) számú rendelettel 
módosított 27/2005. (XII. 15.)számú önkormányzati rendelete módosításáról 
 
 

VIII. Napirendi pont megtárgyalása: Napközi Otthonos Óvoda névadása és 
együttműködési megállapodás 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a testületet, hogy amennyiben van hozzászólásuk, 
tegyék meg.  
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke örül a név felajánlásának, örül 
neki, hogy a Bizottság is egyetértett. Majd tájékoztatta Képviselő-testületet, hogy 5 igen 
szavazattal a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolja Bokod Községi Önkormányzat 
Képviselő-testületének, hogy Bokod község óvodája 2012. április 20-án a névadó ünnepség 
keretein belül felvegye a Nemere Zoltán Óvoda nevet, egyúttal megbízza Szöllősi Miklós 
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polgármestert, az Önkormányzat és Magyar Olimpiai Akadémia közti megállapodás 
aláírására. 
 
Vas Etel képviselő kérte, hogy az óvoda véleményét is hallgassa meg a Képviselő-testület. 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte szavazza meg a testület Markó Györgyi 
intézményvezető hozzászólását. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal hozzájárul a felszólaláshoz. 
 
Markó Györgyi intézményvezető elmondta, hogy természetesen elfogadják a 
névválasztást. Kérdésként merült fel, hogy lehet, hogy egy óvodához túl komoly név lehet a 
nagy múltú sportember neve. De úgy érzi például a bóbita, pitypang névnél jobban meg lehet 
tölteni tartalommal a gyerekek számára az óvoda nevét, és meg lehet értetni a gyerekekkel a 
névválasztás okát. Már gondolkodnak abban, hogy sportnapot szerveznek. Éppen aktuális, 
mert az olimpia éve van, ráadásul a gyerekek szeretnek mozogni. Személy szerint nála 
egyetlen szülő sem jelezte aggályát, ellenvéleményét. Végül kiemelte, hogy az 
intézményvezető joga a névválasztás, és azt természetesen ők elfogadják.  
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy a községünk Óvodája 2012. április 20-án a névadó 
ünnepség keretein belül felvegye a Nemere Zoltán Óvoda nevet, egyúttal megbízza Szöllősi 
Miklós polgármestert, az Önkormányzat és Magyar Olimpiai Akadémia közti megállapodás 
aláírására, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 7/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete javasolja, hogy községünk Óvodája 2012. 
április 20-án a névadó ünnepség keretein belül felvegye a Nemere Zoltán Óvoda nevet, 
egyúttal megbízza Szöllősi Miklós polgármestert, az Önkormányzat és Magyar Olimpiai 
Akadémia közti megállapodás aláírására.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 

IX. Napirendi pont megtárgyalása: Nemzetközi kapcsolatok 
 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy az esetleges együttműködésekre szükség 
van a testület minősített többségű szavazatára, ezért kérte a testületet, hogy amennyiben 
van hozzászólásuk, tegyék meg.  
 
Dorogi László képviselő méltatta a testvérkapcsolatot Zsitvabesenyővel, mivel ez a 
szlovákiai község az elmúlt években nagy szeretettel fogadta Bokodot, mindig jó hangulatú, 
színvonalas találkozások voltak a települések között. 
 
Mód István képviselő elfogadásra javasolja az általa már korábban is támogatott javaslatot. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
megbízza Szöllősi Miklós polgármestert, hogy a szlovákiai Zsitvabesenyő önkormányzattal 
való együttműködésről megállapodást írjon alá, szavazzon igennel. 
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A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 8/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Szöllősi Miklós polgármestert, 
hogy a szlovákiai Zsitvabesenyő önkormányzattal való együttműködésről megállapodást 
írjon alá. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
Határidő: 2012. december 31. 
 
 

X. Napirendi pont megtárgyalása: Bokodi eladó és kiadó ingatlanok honlapon 
történő megjelenítése 
 
Szöllősi Miklós polgármester kiemelte, hogy jó lehetőséget biztosíthat az új beköltözők 
településünkre való invitálására. Kérte a testületet, hogy amennyiben van hozzászólásuk, 
tegyék meg.  
 
Mód István képviselő elmondta, hogy vázlatosan korábban egyetértettek a javaslattal, de 
most nem biztos, hogy célszerű ebben a formában elfogadni a javaslatot, mivel gazdasági 
tevékenységnek minősül, még akkor is ha „0% értékű az ingatlanhirdetés. Fennáll a veszélye 
annak, hogy az önkormányzatnak ezáltal a vélelmezett piaci érték után adófizetési 
kötelezettsége keletkezhet. Ráadásul a honlapunk sem alkalmas erre. Álláspontja szerint a 
honlapunk sem biztos, hogy a mienk, ráadásul lehet, hogy plusz tárhelyet kell megvásárolni. 
Az előterjesztés tárgyát támogatja, de nem javasolja a testületnek, hogy a határozati 
javaslatot elfogadja. De javasolja, hogy Bokod község önkormányzata megbízza Szöllősi 
Miklós polgármestert, hogy a Bokodi eladó, és kiadó ingatlanok honlapon történő 
megjelenítésének lehetőségéről gondoskodjon.  
 
Csonka László alpolgármester támogatta volna, de így hogy a gyanúja felmerül annak, 
hogy a hirdetések feladásából probléma lehet, Mód Istvánnal ért egyet. 
 
Szöllősi Miklós polgármester visszavonta az előterjesztést, és 19 óra 40 perckor szünetet 
rendelet el. Az ülés 19 óra 50 perckor folytatódott. 
 
 

XI. Napirendi pont megtárgyalása: Könyvtár és informatikai terem riasztása 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a testületet, hogy amennyiben van hozzászólásuk, 
tegyék meg.  
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottsági ülésen 
sok érv és ellenérv elhangzott, végeredményként 3 igen szavazattal a Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottság javasolja Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy az 
intézmények védelme érdekében ideiglenes jelleggel alakítson eseti biztosságot, amely eseti 
bizottság ellátja az általános iskola riasztás rendszerének technikai megvalósítását 
500 000 Ft értékig 2012. I. negyedévben. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy a 2011. évi határozat alapján egy megvalósíthatósági 
tervet kellett volna készíteni, és ez alapján kellene kiválasztani a megfelelő kivitelezőt. Emiatt 
javasolja, az ad hoc bizottság felállítását, és ennek segítségével legyen kiválasztva a 
kivitelező. 
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Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy az intézmények védelme érdekében ideiglenes 
jelleggel alakítson eseti biztosságot, amely eseti bizottság ellátja az általános iskola riasztás 
rendszerének technikai megvalósítását 500 000 Ft + ÁFA értékig 2012. I. negyedévben, 
szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 9/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Szöllősi Miklós polgármestert, 
hogy az intézmények védelme érdekében ideiglenes jelleggel alakítson eseti biztosságot, 
amely eseti bizottság ellátja az általános iskola riasztás rendszerének technikai 
megvalósítását 500 000 Ft + ÁFA értékig 2012. I. negyedévben. 
 
 

XII. Napirendi pont megtárgyalása: Szöllősi Miklós polgármester tiszteletdíja 
 
Csonka László alpolgármester kérte a testületet, hogy amennyiben van hozzászólásuk, 
tegyék meg.  
 
Mód István képviselő előadta, hogy lehetetlen az előterjesztés, mivel a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság elnökének kellene az előterjesztőnek lennie.  
 
Zsigmond Anikó jegyző elmondta, hogy az Ötv. Ptv. és Bokod Községi Önkormányzat 
Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzata alapján a Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottság javaslatot tesz az illetmény, és a tiszteletdíj mértékére. 
 
Csonka László alpolgármester kérte a testületet, hogy amennyiben van hozzászólásuk, 
tegyék meg.  
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke tájékoztatta Képviselő-testületet, 
hogy 3 igen szavazattal a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolja Bokod Községi 
Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy Szöllősi Miklós társadalmi megbízatású 
polgármester tiszteletdíját 2012. január 01. napjától bruttó 139 500 Ft-ban állapítsa meg. 
 
Mód István képviselő elmondta, hogy eddig még nem volt példa ilyen nagy számú 
előterjesztésre, ez Polgármester Úr munkáját minősíti, ezért nem támogatja a határozati 
javaslatot, kéri a testület, hogy ekként szavazzon. 
 
Csonka László alpolgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki támogatja Szöllősi Miklós társadalmi megbízatású polgármester 
tiszteletdíját 2012. január 01. napjától bruttó 139 500 Ft-ban állapítsák meg, szavazzon 
igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 5 igen, 1 nem, Szöllősi Miklós tartózkodása 
mellett, a jelenlevő és megválasztott képviselők 71 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 10/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Szöllősi Miklós társadalmi megbízatású 
polgármester tiszteletdíját 2012. január 01. napjától bruttó 139 500 Ft-ban állapítja meg.  
Határidő: 2012. január 31. 
Felelős: Csonka László alpolgármester, Zsigmond Anikó jegyző 
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XIII. Napirendi pont megtárgyalása: Csonka László alpolgármester tiszteletdíja 

 
Szöllősi Miklós polgármester elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén 
elhangzott indokok alapján a 100 000 Ft-ra vonatkozó javaslatát visszavonta, és ezzel 
egyidejűleg javasolta a 80 000 Ft megállapítását. Majd kérte a testületet, hogy amennyiben 
van hozzászólásuk, tegyék meg.  
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke méltatta Alpolgármester Úr 
munkáját, véleménye szerint megdolgozik érte a javasolt összegért. Majd tájékoztatta 
Képviselő-testületet, hogy 4 igen szavazattal a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolja 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy Csonka László társadalmi 
megbízatású alpolgármester tiszteletdíját 2012. január 01. napjától bruttó 80 000 Ft-ban 
állapítsa meg. 
 
Mód István képviselő felhívta a figyelmet, hogy jogszabálymulasztást követ el a Képviselő-
testület, mert meg kell bízni az alpolgármestert a többlet feladatok ellátására. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy Csonka László társadalmi megbízatású 
alpolgármester tiszteletdíját 2012. január 01. napjától bruttó 80 000 Ft-ban állapítsák meg, 
szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 6 igen, 0 nem, Csonka László tartózkodása 
mellett, a jelenlevő és megválasztott képviselők 86 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 11/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Csonka László társadalmi megbízatású 
alpolgármester tiszteletdíját 2012. január 01. napjától bruttó 80 000 Ft-ban állapítja meg.  
Határidő: 2012. január 31. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester, Zsigmond Anikó jegyző 
 
 

XIV. Napirendi pont megtárgyalása: Tájékoztató Bokod Községi Önkormányzatának 
Képviselő- testületi-, és Bizottsági tagjainak tiszteletdíjáról 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a testületet, hogy amennyiben van hozzászólásuk, 
tegyék meg.  
 
Dorogi László Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, hogy a javasolta a 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén, és a Bizottság 5 igen szavazattal támogatta, hogy 
Bokod Községi Önkormányzatának Képviselőinek tiszteletdíját 26 000 Ft-ra, a külső 
Bizottsági tagok tiszteletdíját 10 000 Ft-ra emelje meg a Képviselő-testület rendeletében, és 
bízza meg a jegyzőt a rendelet tervezet elkészítésével. Továbbá a Bizottság javasolja, hogy 
fogadja el a Bokod Községi Önkormányzatának Képviselőinek, és bizottsági tagjainak 
tiszteletdíjáról szóló tájékoztatót. 
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és kérte a Képviselő-
testületet, hogy aki elfogadja a Bokod Községi Önkormányzat Képviselőinek, és bizottsági 
tagjainak tiszteletdíjáról szóló tájékoztatót, szavazzon igennel. 
 
A Képviselő – testület egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő 
és megválasztott képviselők 100 százaléka az alábbi határozatot hozza:  
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Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 12/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Bokod Községi 
Önkormányzatának Képviselőinek, és bizottsági tagjainak tiszteletdíjáról szóló tájékoztatót. 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 

XV. Napirendi pont megtárgyalása: Egyebek 
 
Szöllősi Miklós polgármester kérte a testületet, hogy amennyiben van hozzászólásuk, 
tegyék meg.  
 
Mód István képviselő javaslatot tett egy a fiatalok tanulmányait segítő alapítvány 
létrehozására, amely adományokat gyűjtene. Elmondta, hogy lakossági megkeresésből 
tudja, hogy a Sport pályára mobil wc-ket telepítettek. Kérdésként tette fel, hogy ez az 
önkormányzat tudtával történt-e. Javasolja a templomok felső homlokzati megvilágítását. 
Javasolta a virágágyásokat rendbe tételét. 
 
Szöllősi Péter képviselő elmondta, hogy a sportpályára érkezett mobil wc-k, valóban ott 
vannak. Észrevételezte, hogy a munkások folyamatosan takarítják az árkokat, csatornákat. 
Felhívta a figyelmet, az onnan keletkező salakanyagot ne úgy kezeljék, mint az előző 
években. 
 
Csonka László alpolgármester felhívta a figyelmet arra, hogy a költségvetésben nagyon 
kevés összeg áll rendelkezésre útkarbantartásra, és új út is az önkormányzat tulajdonába 
került, ezért javasolja a felújítást anyagi fedezetének biztosítását.  
 
Dorogi László elnök javasolja az előzetes munkamegbeszélések alapján, hogy az iskola 
torna termének bérleti díját 3 500 Ft/órára emeljék meg. Tájékoztatta a Képviselő-testület, 
hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasolja Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-
testületének, hogy a Móra Ferenc Általános Iskola tornatermének bérleti díját 3500 Ft/óra 
értékben állapítsa meg. Majd kérte, hogy foglalkozzon a Polgármester Úr a 
katasztrófavédelmi hálózattal, mert ez nagyon fontos dolog, a rendszer viszont elavult.  
 
Zsigmond Anikó jegyző felhívta a Képviselő-testület figyelmét a Bokodi Emberek 
egészségéért Alapítvány létezésére, működési nehézségére, feladatinak kiüresedésére.  
 
Mód István képviselő nem támogatja ezen Alapítvány tovább működtetését, azonban kérte 
a jegyzőt, hogy járjon utána annak, hogy név és alapító okirat változtatása milyen 
költségekkel, eljárási renddel, bírósági illetékkel jár az Alapítvány nevének feladatinak 
módosítása. Felvetette, hogy akár jegyzői hatáskör is lehet.  
 
Szöllősi Miklós polgármester megköszönte a hozzászólásokat, és válaszként elmondta, 
hogy a virágágyásokra figyelnek, az utak karbantartásával tényleg kell foglalkozni, a 
katasztrófavédelemre vonatkozó előírások 2012. január 01. napjával változtak, ezért már 
folyamatban ezen terület felülvizsgálata. Végezetül kérte a Képviselő-testületet, hogy aki 
elfogadja a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslatár, miszerint Bokod Községi 
Önkormányzat Képviselő-testülete a Móra Ferenc Általános Iskola tornatermének bérleti díját 
3500 Ft/óra értékben állapítsa meg, szavazzon igennel 
 
A Képviselők egyszerű szótöbbséggel 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással, a jelenlevő, és a 
megválasztott Bizottsági tagok 100 százaléka az alábbi határozatot hozza: 
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Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 13/2012 (I.25.) önkormányzati 
határozata: 
Bokod Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Móra Ferenc Általános Iskola 
tornatermének bérleti díját 3500 Ft/óra értékben állapítsa meg 2012. február 01. napjától 
Felelős: Szöllősi Miklós polgármester 
Határidő: 2012. január 31. 
 
 
A Képviselő-testület ülése Szöllősi Miklós polgármester zárszavával 20 óra 40 perckor ért 
véget. 
 

 
kmf. 

 
 
 Szöllősi Miklós Zsigmond Anikó 
 polgármester jegyző 
 


